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1. Lõppeva arengukava täitmise kokkuvõte. 

 

Eelmise arengukava periood oli 2018-2023. Direktor selgitas, et eeltöö arengukava 

uuendamiseks on tehtud, kuid hetkel oodatakse Kehtna Vallavalitsuse poolt tellitud 

haridusstrateegia kokkuvõtet. Pole mõtet enne arengukava koostama hakata, kui 

Vallavalitsus on konkreetse suuna võtnud. Direktor nentis, et kõik arengukavas 

püstitatud eesmärgid pole täidetud ja seda eeskätt väga keerulise perioodi tõttu – 

koroona andis endast märkimisväärse panuse. Kooli kõige suurem soov on jätkata 

arengukava valguses HEV temaatikaga, mida on mitmed aastad üles ehitatud. Kehtna 

Põhikool on pakkunud parimaid võimalusi väärtustades edukaid õpilasi ja järele 

aidata neid, kellel on probleemid ja kes on nõrgemad. 

Direktori eesmärk on teha uut arengukava koos uue juhiga, kes alustab kooli juhtimist 

1.09.2024. Nimelt Reigo Ginter soovib minna lapsehoolduspuhkusele. 

Kehtna Põhkooli direktori Reigo Ginteri eesmärk on see, et suvevaheajale 2023/24 

minnakse juba kinnitatud arengukavaga ja uus direktor õppeaastaks 2023/24 on 

olemas. 

 

2. Algklasside klassiõpetajaga jätkamine 3. või 4. klassini 

Direktor informeeris Hoolekogu, et õpetajatega on seda arutatud. On olnud erinevaid 

seisukohti ja arvamusi. Siiski koolipoolne seisukoht on, et võiks jätkata 1-3 klassi 

klassiõpetajaga ja 3. klassi II poolaastal hinnangutele lisanduksid ka numbriline 

hindamine. Samas 4.klaasis võiks klassiõpetaja õpetada veel ühte põhiainet, et 



üleminek oleks veelgi sujuvam. 4.klassi tunnid toimuvad ühes ja samas klassiruumis, 

õpetajad liiguvad. 

Sügisest alustaks I klassiga Kersti Mäevälja. Tema on valmis järgmisel aastal õpetama 

ka 4. klassis matemaatikat. 

Arutelu. 

Otsustati: 

2.1 Hoolekogu toetab juhtkonna ettepanekut, et õppeaastast 2024/25 minnakse üle 

õppekorraldusele, kus klassiõpe toimub 1.-3.klassis ehk I kooliastmes ja 4. klassis 

ühte põhiainet õpetab eelmine klassiõpetaja. 

3. Kevadine koolivaheaeg. 

 

Õppejuht selgitas, et kevadise koolivaheaja muutmise mure tekkis seoses 9.klassi 

eksamite varasema sooritusega. Tänaseks on sellel õppeaastal eksamid jäetud 

endistele aegadele ja ka vaheajad endiselt paigas.  

 

4. Kehtna Põhikooli koduleht – korrashoid, uuendamine ja arendamine. 

 

Katrin Velleste andis infot, et tänaseks on meie kooli kodulehel suurem osa infot 

uuendatud. Õpetajate (kes seda lubasid)  fotod on lisatud. Samas õpetajate kohta infot 

pole täiendatud. Läksime seda teed, et tutvustame oma õpetajaid Kehtna valla ajalehe 

Valla Vaatleja veergudel. See jõuab kõikide kodudesse ja on kindlasti efektiivsem, kui 

info kooli kodulehel. Oleme püüdnud ka kõikides valdkondades infot ajakohastada. 

Samas jääb siiski fb operatiivsemaks kui koduleht. Kui on veel ettepanekuid, siis need 

on oodatud. 

 

5. Lastevanematele ja lastele rahulolu küsitluse korraldamine 

 

Hoolekogu soovib, et sel õppeaastal korraldatakse personalile,  õpilastele ja 

lastevanematele rahuloluküsitlus. 

Selleks on erinevaid võimalusi. Üks võimalus on kasutada HTM-i lehel olevaid 

küsitlusi. 

Viimati tehti küsitlus 2015-2017. 

Innove on teinud ka küsitlusi erinevatele sihtrühmadele. 

 

Otsustati: 

5.1 Viia läbi rahuloluküsitlus personalile, lastevanematele ja õpilastele õppeaastal 

2023/24 

 

6. Seis koolikiusamisega, kas seda on juurde tulnud või on see püsinud sama 

 

Direktor andis ülevaate. Koolikiusamine pole kindlasti süvenenud ega hoogustunud. 

Selle sügise jooksul pole olnud ühtki tõsist kaebust koolikiusamise suunal. 

Lapsevanemad pöördunud ei ole. Erinevaid probleeme ikka esineb ja neid lahendavad 



sotsiaalpedagoog, õppejuht ja direktor jooksvalt. Õpetajad märkavad, kui on 

probleem. Saab lahendatud. 

Katrin Velleste tõi välja, et kõige suurem koolikiusamine on õpetajate suunal. 

Õpilased ei võta tundidest osa, lahkuvad poole õppepäeva pealt, ülbitsevad õpetajaga. 

Samas kui õpilased lahkuvad poole õppepäeva pealt, siis lapsevanemad põhjendavad 

puudumised väga kergekäeliselt.  

 

7. Laste vaktsineerimine koolis 

Evelin Saare tõi välja probleemid seoses vaktsineerimisega: 

• Kui palju antakse infot tüdrukutele vaktsineerimise osas? 

• Kuhu süst tehakse? 

• Millal süst tuleb? 

• Miks ei arvestata süstitud õpilastega kehalise kasvatuse tundides? 

• Õpilased ei jõua pärast vaktsineerimist sööma? 

Direktor ja õppejuht leiavad, et info vaktsineerimise kohta peab tulema siiski kooliõelt ja 

kuna lapsevanem peab andma allkirja, et lubab last vaktsineerida, siis peab ta lapsele 

selgitama ka kõike vaktsineerimisega seonduvat. Süstimise aja lepivad kokku õde ja 

sotsiaalpedagoog, ning annavad selle õpilasele teada. Süstitud õpilastega peaks õpetajad siiski 

arvestama ja süüa peavad õpilased ka saama. Direktor ja õppejuht annavad kehalise kasvatuse 

õpetajatele vaktsineerimiskorraldusest teada. Õppejuht selgitas, et kooliõel Reena Rostinil on 

ligipääs e-kooli, ta võiks õpilasele ja lapsevanemale vaktsineerimise ajast seeläbi teada anda. 

Direktsioon räägib kooliõega. 

8. Muud küsimused 

• Streik 

Direktor informeeris, et õpetajatega on koosolek 5.01. ja tegelikult otsustatakse 

esmaspäevaks 8.01.24 kui suureulatuslik streik tuleb. Teada on, et Valtu PK 

streigib ühe päeva. 

 

• Järgmine Hoolekogu koosolek toimub 20.03.2024 kell 18.00 

• Kehtna Vallavalitsus soovib Hoolekogu seisukohta Eidapere Kooli 6.klassiliseks 

reorganiseerimiseks alates 1.09.2024 ja alates 1.09.2027 3.klassiliseks. 

 

/allkirjastatud digitaalselt/ 

Evelin Saare 

Hoolekogu esimees 

 


